

Please give your report a title *

请填写报告标题

问题 1

Do you wish to remain anonymous? *

您想保持匿名吗？

Yes

• 是

No

• 否

Email Address *

邮箱地址

Whether or not you choose to remain anonymous, please provide us with your Profit Centre location if you are a Vink employee

不管是否选择匿名，如果您是威科员工的话，请提供您所在的位置。

问题 2

Even if you choose to remain anonymous there may be a need to contact you for more information. May we contact you? *

即使您选择匿名，我们也可能联系您获取更多的信息，可以吗？

Yes

• 是

No

• 否

Enter your contact details here if we may contact you *

输入您的联系方式以便于我们需要时联系您

问题 3

Is this a fraud complaint, HSE or other complaint? *

举报的是诈骗，健康安全与环境还是其他？

Fraud

诈骗

Health and Safety and Environment

健康安全与环境

Other

其他

Please Specify

请详细说明

问题 4

Message

信息

Remember to include as much as possible of the following information in your report: Relevant times, locations and dates Specific details about the incident, including the duration of the incident and how you came to know about it Any document(s) that can be referenced, and where they can be found Any steps that could have already been taken to address the issue

请尽可能地在报告中包含以下信息：相关时间，地点，具体细节，包括事件持续时间，您如何知道这个事情的，可以参考的相关文件，哪里可以找到这些文件，本可以采取的解决措施。

Describe the incident *

描述事件

Attach any relevant documents here

附上相关的文件

Choose File No file chosen

问题 5

To your knowledge, does anyone else have knowledge of this issue? *

据你所知，还有其他人知道这个事情吗？

- Yes • 是
- No • 否

Who else knew about the issue? *

谁还知道这件事？

问题 6

Has a supervisor been notified of this issue? *

主管知道这个事情吗？

This is especially important for HSE complaints

(对于健康安全环境投诉非常重要)

- Yes • 是
- No • 否

Please provide details of such reporting to a supervisor *

请提供报告给主管的细节

问题 7

How did you come to know about this issue? *

请提供报告给主管的细节

问题 8

Message

信息

If you would like feedback from Vink you may create an account. You will still remain anonymous and your contact details will be used only to provide feedback.

如果您想要收到威科的反馈，则需要创建一个账户。您仍将保持匿名状态，如果您想收到反馈的话，您的联系方式将只用于给你反馈。

Do you want to receive feedback? *

想收到反馈吗？

Yes

• 是

No

• 否

Password *

密码

Password must be between 8-16 characters, must contain at least 1 letter and 1 number

密码必须在 8-16 个字符之间，必须包含至少 1 个字母，1 个数字。

Confirm Password *

确认密码

Password must match, password must be between 8-16 characters, must contain at least 1 letter and 1 number

密码必须相符，必须在 8-16 个字符之间，必须包含至少 1 个字母，1 个数字。